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Tiden der er gået siden februar har været præget af opstart. E=er kons?tuerende møde, mødtes 
bestyrelsen ?l strategi-internat på Tåsinge. En god dag, med fokus på fremdri=, ønsker og mål for 
frem?den. 
 
Arbejdet med strategi medførte fire overordnede punkter, hver med flere underpunkter. Strategien 
skal fungere som arbejdsdokument og pejlemærke for bestyrelsen i frem?den. De fire punkter er: 

• Fremme kendskabet til kiropraktorernes kompetencer inden for specialet klinisk 
biomekanik ift. de specialiserede funktioner. 

o Herunder bedre kontakt til de studerende på SDU, netværksskabelse i relevante 
sammenhænge, samt kommunikation og formidling om karriereveje inden for 
løsning af de specialiserede opgaver. 

• Stærk faglig stemme omkring de specialiserede funktioner som løses af kiropraktorer. 
o Gøre vores holdning kendt i relevante fora og udgivelser. 

• Specialuddannelse inden for specialet klinisk biomekanik. 
o Udbredelse af specialuddannelse til flere regioner, fortsat udvikling af 

relevantspecialuddannelse 
• Økonomi for Selskabet 

o Herunder medlemshåndtering og fondssøgning 

På flere af punkterne har vi allerede lagt en indsats. Alle tilstedeværende har fx en tilstedeværelse 
i vores medlemssystem. Opstarten af en forening er administrativt tungt, og det har taget tid at få 
overblik over regler og normer, herunder CVR-registrering, oprettelse af konti, medlemssystem, 
mobilepay osv. 

Vi har også haft møde med relevante politikere og fortalt om arbejdet udført af kiropraktorer i 
specialiserede funktion. Vi håber og tror fortsat på, at der her er grobund for fortsat god dialog. 

Ift. specialuddannelsen, er der god dialog med relevante afdelinger i Region Syddanmark og vi 
forventer at bruge en del ressourcer på dette i løbet af det næste år. 

Slutteligt har Selskabet, på fælles initiativ af og sammen med afdelingsledelser på tværs af Region 
Syddanmark og Midt, sendt et brev til Sundhedsstyrelsen ift. en ny turnusuddannelse for 
kiropraktorer, med forankring i sekundærsektoren.  

Et lille års tid, med en del arbejde, hvoraf meget ikke har været så tydeligt, men ikke desto mindre 
vigtigt set fra vores stol.  

Jeg glæder mig til at jeg forhåbentligt fortsat kan stå i spidsen for en samling ildsjæle, her i 
Selskabet. 


